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Από το υπ’ αριθ. 6/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 147/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Απόρριψη πρότασης του  δημοτικού 
συμβούλου κ. Χ.Σκουμπόπουλου για 
συζήτηση θέματος με αφορμή την 
Παγκόσμια Ημέρα  Δασοπονίας" 

 
       Σήμερα 15 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ε.  Λελεκάκης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.153/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  160/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και επανήλθε κατά τη  
17. Α. Ταραλάς συζήτηση της υπ’ αριθ. 161/99 απόφασης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  167/99  απόφασης 
19. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ.   Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Ι. 
20. Σ.  Παναγιωτίδης Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής και προσήλθαν οι κ.κ Σ. 
21. Ε. Σοφιανίδης Παναγιωτίδης, Γ. Μανακούλης. 
22. Ι. Ακριβόπουλος 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  168/99  απόφασης 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ Ι. Κουρουζίδης, Ε. Σοφιανίδης και 
24. Ε. Κουκουρδής προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
25. Γ. Μανακούλης Κουκουρδής. 

   5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  170/99  απόφασης  
   αποχώρησε  ο κ. Ν. Χαμαλής.  
   6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  177/99 απόφασης  
   αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

 



 Στη συνέχεια  ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό  σύμβουλο κ. 
Χ.Σκουμπόπουλο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι : 
 Την  Κυριακή 21-3-99 γιορτάζεται η παγκόσμια ημέρα δασοπονίας. Επειδή 
γνωρίζω ότι στο φυτώριο του Δήμου υπάρχουν πολλά πεύκα, προτείνω, να γίνει μία 
εξόρμηση την ημέρα αυτή με τις αρμόδιες οργανώσεις (οικολογικές,προσκόπους, 
μαθητές και εργαζόμενους του Δήμου) για να φυτέψουμε τα πεύκα είτε στο Αλσος 
Παπάγου, είτε σε άλλες κοιν/στες δημοτικές εκτάσεις, προτείνω το θέμα αυτό να 
συζητηθεί εκτάκτως. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :Είμαι αρμόδιος αντιδήμαρχος κι έχω διαφορετική πρόταση να 
καταθέσω. 
 Πρόεδρος :Ορίστε. 
 Ποτουρίδης :Στα πλαίσια της ανακατανομής  αρμοδιοτήτων των υπαλλήλων 
του Δήμου ανατέθηκε σε υπάλληλο η αρμοδιότητα της φύλαξης των δασών και η 
κατάθεση μελετών για την αξιοποίηση των δασών και των ελεύθερων κοιν/στων 
χώρων, θα έρθει συγκεκριμένη πρόταση σε τακτό χρονικό διάστημα. Όταν είναι 
έτοιμη η υπηρεσία θα καταθέσει συγκεκριμένη πρόταση για το θέμα αυτό. 
 Δεν νομίζω, ότι, υπό την  πίεση της γιορτινής ημέρας, πρέπει ο Δήμος μας να 
επισπεύσει αυτή τη διαδικασία διότι και το φυτώριο του Δήμου δεν βρίσκεται σε 
πλήρη   ετοιμότητα να αντιμετωπίσει μία τέτοια κατάσταση και θα κάνουμε κάτι για 
το οποίο μόνο φωτογραφίες θα δώσουμε στον τύπο. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν έπρεπε να δώσετε το λόγο στον αντιδήμαρχο. Ζητώ  το 
λόγο κι εγώ. 
 Πρόεδρος :Καταγράφηκε μία δεύτερη πρόταση. Δεν έχετε το λόγο. 
Επιχειρηματολογήσατε πιο πριν. 
 Κουρουζίδης :Ο κ. Ποτουρίδης έκανε τοποθέτηση επί της ουσίας.Θα έπρεπε η 
ψηφοφορία να γίνει εάν θα συζητηθεί το θέμα ή όχι. Φαίνεται ότι υπάρχει έλλειμα ως 
προς την άλλη πλευρά. 
 Πρόεδρος :Εχετε δίκιο. Εν πάσει περιπτώσει  ο κ. Ποτουρίδης λεει να μη 
συζητηθεί το θέμα. 
 Ποτουρίδης :Πρέπει να ρωτηθεί κι ο Δήμαρχος αν συμφωνεί να συζητηθεί το 
θέμα. 
 Πρόεδρος :Ασφαλώς. Δεν είπε κάποιος από τη διοίκηση αν θα συζητηθεί το 
θέμα ή όχι, γι αυτό το βάζω σε ψηφοφορία. 
 Δήμαρχος :Από πλευράς διοίκησης ο κ. Ποτουρίδης έχει αντιπρόταση να μη 
συζητηθεί για συγκεκριμένο λόγο. Υστερα θα μπούμε στην ουσία. 
 Πρόεδρος :Δύο προτάσεις. Επί της αντιπροτάσεως να μη συζητηθεί εκτάκτως 
το θέμα, ποιοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι : 
Μ.Ποτουρίδης, Ι.Κουρουζίδης, Δ.Ταχματζίδης, Μ.Γαβρίδης, Κ.Πουλασουχίδης, 
Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, Κ.Βαφείδης, Ι.Τριανταφυλλίδης, 
Μ.Σουμελίδης, Α.Ταραλάς. 
 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί; 
 Υπέρ της  πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Κ.Κόλβατζης,Κ.Γκαβαϊσές, Γ.Ουρσουζίδης, Ν.Χαμαλής, Χ.Σκουμπόπουλος, 
Β.Γιαννουλάκης, Ι.Ακριβόπουλος, Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή, Ε.Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο κ. Σ.Γεωργιάδης. 
 Το ΔΣ αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ.Σκουμπόπουλου. 



2.-Την αντιπρόταση του αντιδημάρχου κ. Μ.Ποτουρίδη. 
3.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 97,106 και 119 του ΠΔ 410/95. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ.Σκουμπόπουλου για 
συζήτηση θέματος, με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Δασοπονίας, για εξόρμηση 
δενδροφύτευσης   (πεύκων) σε συνεργασία και με αρμόδιες οργανώσεις (οικολογικές 
κ.α.) σε κοιν/στες δημοτικές εκτάσεις. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    147/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές Χ. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-4-1999 
Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 

 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 

 


